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Tisztelt Tisztségviselők, Kedves Tagjaink! 

 

Korábban adtunk már tájékoztatást a VPDSZ minden érdekvédelmi tevékenységéről, 
mely során kisebb-nagyobb sikert ért el a szakszervezet az elmúlt időszak során.  Én 
úgy gondolom, hogy a szakszervezet tevékenysége kapcsán azért mégis csak 
rendelkezésre bocsájtásra került „7 988,9 millió Ft”, melyet a Miniszter úr a 
szakszervezet, illetve társszakszervezetünk munkájának köszönhetően a NAV részére 
jóváhagyott. Az érdekképviselet szinte minden szinten próbálkozott a NAV 
munkavállalói érdekében és letettük javaslatainkat előzetesen a bérrendszer reformját 
illetően is. Ez nyilvánvalóan finomításra szorul még és több témában is pl. az 
egyenruházati ellátás stb. jeleztük a Miniszter úrnak a fennálló problémákat. A 
Miniszter úr a Vám- és Pénzügyi Dolgozók Szakszervezetének elnökéhez címzett 
levelében tájékoztatott az említett összeg rendelkezésre állásáról.  

A sajnálatos az, hogy ezen összegből tényleges bérrendezésre csak 5 milliárd 244,6 
millió forint (+ szociális hozzájárulási adó) került felhasználásra. A szakszervezet 
egyértelmű álláspontja az volt, hogy minden munkavállalónak részesülnie kellene 
egységesen a béremelésből és ezt célszerű lenne egy összegben kiosztania azzal, hogy 
az a következő béremelésnél ez a bázisba beépítésre kerülhessen azokál is, akiknek az 
alkalmatlan bérrendszer óta évek óta semmilyen béremelésben nem részesülnek.  

A témák között szerepelt többek között a bérrel kapcsolatos javaslat, melyet a 
Miniszter úr figyelemre méltónak talált. Nem szokásunk, - de több tagunk kérésére -, 
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ezen levelet azzal bocsájtjuk rendelkezésetekre, hogy tájékoztassátok kedves 
Tagjainkat, vezetőiteket a VPDSZ ez irányú tevékenységéről. Nyilván nem 
állunk meg, és több lépést is tervezünk, de erről a későbbiek során szintén 
tájékoztatást adunk.  

 

Holecz Gábor, a VPDSZ elnöke 

Budapest, 2023.01.26. 
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